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Protokół 

z obrad XIV sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 28 listopada 2019 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze a zakończyła się około godziny 1100 .  

Rada obradowała w składzie 13 osobowy – radni nieobecni –Tadeusz Biernacki, Mieczysław 

Fortecki.  

 

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Radnych oraz wszystkich 

obecnych na Sali. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono 

quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz zwróciła się o usunięcie punktu 14 dot. Statutu Gminy Góra, oraz dodanie 4 punktów 

dotyczących zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miejscowości Włodków Dolny, 

Jastrzębia, Ligota oraz Witoszyce. Zmiany w planie dotyczą między innymi przedsiębiorców, wszyscy 

czekają na zmiany planów. Prośba aby wprowadzić te punkty jak jedne z końcowych. 

Adam Chmiel zgłosił wniosek o wykreślenie punktu 9 dot. wysokości diet radnych Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o wykreślenie punktu dot. przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Góra. 

Burmistrz poinformowała, że najpierw musi zostać zatwierdzony budżet a dopiero później będzie 

można planować podwyżki diet dla sołtysów. Nie może zostać podjęta uchwała jeśli nie mamy jeszcze 

ogłoszonego budżetu. Na ten rok nie są możliwe zmiany ale na  rok 2020 będzie taka możliwość.  

Rozpoczęto głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach.  

W wyniku głosowania 12 głosami za przyjęto zmieniony porządek obrad.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej Góry. 
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Góry. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej Góry. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 
7. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Góra. 
8. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy w Górze. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry na 
rok 2019. 

10. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z wieży byłego kościoła ewangelickiego w Czerninie. 
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11. Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.  

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Góra. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów.  

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych 
jedynie przez część roku. 

16. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  

17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

18. Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym.  

19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodku wsparcia – w Ośrodku Dziennego Pobytu Osób Starszych i Mieszkań Chronionych w 
Górze.  

20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach chronionych  w Ośrodku Dziennego Pobytu Osób Starszych i Mieszkań 

Chronionych w Górze.  

21. Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych.  
22. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty targowej na terenie 

Gminy Góra na rok 2020. 
23. Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 2020. 
24. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 
25. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 
26. Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
27. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr IX/71/2019 Rady Miejskiej Góry z dnia 7 czerwca 2019 

r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 
inkasa oraz wynagrodzenia za inkaso.  

28. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Góra na lata 2019-2023. 

29. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 
dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie  lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, 
usytuowanych w granicach administracyjnych Gminy Góra.  

30. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania w mieście Góra. 
31. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na parkingu 

niestrzeżonym nie będącym drogą publiczną na terenie miasta Góra. 
32. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt w żłobku lub klubie 

dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego 
zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym. 

33. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego. 
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34. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra, 
obręb Włodków Dolny. 

35. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra, 
obręb Jastrzębia. 

36. 33. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Góra, obręb Ligota. 

37. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Góra, 
obręb Witoszyce.  

38. Interpelacje i zapytania Radnych. 
39. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
40. Wolne głosy i wnioski. 
41. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej Góry. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania Radni 12 głosami za jednogłośnie przyjęli 

protokół.  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Góry. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania Radni 12 głosami za jednogłośnie przyjęli 

protokół.  

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej Góry. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Rozpoczęto procedurę głosowania. W wyniku głosowania Radni 12 głosami za jednogłośnie przyjęli 

protokół. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz – Wydano 77 zarządzeń, głównie dotyczyły powołania komisji przetargowych, zbycia 

nieruchomości. Wykaz dostępny na stronie gminy. Umorzono zaległości podatkowe, od 10 sierpnia do 

dnia dzisiejszego umorzono 2 osobom na kwotę 150 zł oraz 300 zł. Rozłożono na raty zobowiązania 

podatkowe w kwocie 2 290 zł z m. Jastrzębia Panu Ultraiczak Marian, osobom prawnym SI „Jedność” 

na kwotę 11 574 zł. Rozłożono na raty zaległość z tyt. gospodarowania odpadami na kwotę 90 zł jednej 

osobie oraz osobom fizycznym - 2496 zł Kwartnik Ewa, Kryściak Mieczysława 4 230 zł, Jastrzębski 

Mirosław 1568 zł. Jest to rozłożone na raty. Ulga z tytułu wypłaconego odszkodowania rozłożono na 

raty Rusiniak Barbara i Rusiniak Karolina 4 858,76 zł i Bareła Zbigniew i Bareła Józef 10 987,11 zł. 

Wszystko jest zgodne z literą prawa, trzeba załączyć wszystkie niezbędne dokumenty. Ogłoszono 

przetargi między innymi na dokumentacje na wykonanie inwestycji, gdy mamy dokumentacje i 

pozwolenie na budowę to możemy aplikować o środki zewnętrzne. Kończymy ul. Reja, ul. Reymonta – 

zakończona przed odbiorem były uwagi. Zobowiązano wykonawcę do wylania nowej nakładki 

asfaltowej, wykonawca jest doświadczony, tłumaczył, że są problemy z kadrą pracownicza. Mieszkańcy 

zwracali również na to uwagę, są czujni teraz są zadowoleni. Ul. Reja zbliża się ku końcowi, była 
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budowana z myślą o obwodnicy. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami, zaakceptowali uwagi. Duże 

pieniądze otrzymano z Funduszu Dróg Samorządowych od Wojewody. Dokumentacja na budowę 

oświetlenia ul. Lipowa etap II. Kończy się oświetlenie na wysokości zajezdni, teraz będzie drugi etap w 

kierunku cmentarza. Ten teren musi być oświetlony, wpłynęły 3 oferty, najniższa około 6 tys, najwyższa 

około 14 tyś. Jesteśmy gotowi na zimowe utrzymanie dróg, umowę podpisano 22 października z firmą 

DROGOMEL. Dyrektor Wawer czeka na zimę aby uruchomić lodowisko. Przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych. Wyczytana kwota to 3 746 407,70 zł, jedna oferta 

wpłynęła na kwotę 4 489 928,82 zł. umowę podpisano, planowane jest zwiększenie stawki za odbiór 

odpadów. Od stycznia nie ma podziału na odpady segregowane i niesegregowane. Wszystkie gminy są 

zobowiązane do podwyżki stawek. Stawki trzeba podnieść bo gmina nie może dokładać. Propozycja 

stawki 24 zł od osoby, tak wynika ze wszystkich wyliczeń. W innych gminach są stawki takie same lub 

wyższe. Opłata środowiskowa jest bardzo duża, paliwo drożeje, stąd takie ceny na wysypisku. W 

okresie międzysesyjnym sprzedano nieruchomości na kwotę 364 700,00 zł. Stanowi to dochód gminy. 

Z parkometrów dochód wynosi 115 276,90 zł. Abonament wzrośnie z 40 zł do 80 zł. Aktualnie bilety są 

wyprzedane w jeden dzień, nie ma rotacji auta stoją 24h na dobę. Udzielane są dalej dofinansowania 

do przydomowych oczyszczalni ścieków, wymiany pieców. Jest dużo wniosków, 48 pozytywnie 

rozpatrzono. Po przyznaniu dotacji, gmina zwraca się do WFOŚ o zwrot kosztów. „Czyste powietrze” to 

program ogólnopolski, 100 mld zł pozyskano z UE. Rząd poprosił samorządy o pomoc. Samorząd ma 

pomagać przy wypełnianiu wniosków, przekazywać je do WFOŚ. Bardzo pożyteczny program. 

Udzielono 8 dofinansowań w związku z ochroną pszczół na kwotę 18 721 zł. w dalszym ciągu zajmujemy 

się usuwaniem azbestu. W poniedziałek będzie podpisanie umowy na dofinansowanie usuwania 

azbestu. Nie wydajemy tylko własnych środki ale część kosztów się zwraca z dotacji. Warto udzielać 

mieszkańców tej dotacji. Z budżetu gminy trzeba było dołożyć do wywozu odpadów komunalnych 

665 129,47 zł. Odbywają się kontrole spalania odpadów. Pobierane są próbki i przekazywane do 

laboratorium. 11 próbek pobrano z czego 5 trafiło na policję celem ukarania właścicieli. Wydawane są 

broszury dla dzieci, najważniejsza jest profilaktyka. Otrzymano pieniądze z WFOŚ na broszurę, gry 

planszowe, zakładki do książek. Materiały trafiły do szkół i przedszkoli na terenie Gminy Góra. 12 

listopada br. została uruchomiona akcja kurierska pracownicy Urzędu byli do dyspozycji. Rezerwie były 

dostarczane pisma z powołaniem do wojska, zadanie zostało wykonane do wieczora. Na terenie gminy 

pisma trafiły do 5 osób. 15 listopada odbyło się posiedzenie zespołu zarządzania kryzysowego w 

związku z ASF na terenie powiatu wschowskiego. Na terenie nasz gminy również było podejrzenie, ale 

wyniki badań tego nie potwierdziły. Trzeba być czujnym. W przypadku jakichkolwiek podejrzeń należy 

powiadomić odpowiednie służby. 423 gospodarstwa złożyły wnioski suszowe, starty oszacowano na 

ponad 23 mln złotych. Podpisano umowę na przebudowę świetlicy wiejskiej w m. Grabowno wraz z 

dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego. Złożono wniosek na kolejne drogi z Funduszu Dróg 

Samorządowych, chwilowo nie ma Wojewody a to on zatwierdza wnioski. Trzeba czekać do połowy 

grudnia. Podziękowania dla Dyrektor Biblioteki za zorganizowanie Narodowego Czytania, wspaniała 

uczta duchowa. Podziękowania dla autorów książek „4 pory roku nad Baryczem” Pani Elżbiecie 

Maćkowskiej, Irenie Bulczyńskiej, Elżbiecie Skoczylas. Pani Elżbieta Maćkowska jako jedyna w powiecie 

górowskim dostała nagrodę ministra za całokształt pracy. Serdeczne gratulacje, duma nas rozpiera. W 

Urzędzie Stanu Cywilnego odbyła się piękna uroczystość 50 lecie pożycia małżeńskiego. 12 par brało 

udział. Trwały związek, ognisko rozpalone 50 lat temu nadal płonie. Składano kwiaty z okazji napaści 

Rosji na Polskę, podziękowania za obecność. Odbyło się spotkanie z Tymoteuszem Myrdą, rozmawiano 

o budowie ronda. Środki są zabezpieczone, dobre negocjacje się odbyły. 3 porozumienia zmieniano, 

gmina nic nie musi dokładać do budowy. Koszt to około 2 mln zł. Odbyło się uroczyste otwarcie 

budynku gospodarczego w m. Borszyn Mały. Podziękowania dla sołtysa, oraz dla Radnych za 

głosowanie za przekazaniem środków finansowych. Odbył się „Bieg Dziczkiem” już  edycja. Ściąga dużo 

ludzi z poza terenu. Spotkanie 8 października z Prezydentem RP Andrzejem Dudą. Spotkanie miło 
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przebiegło, promocja powiatu. W okresie międzysesyjnym odbyły się również obchody Dnia Edukacji 

Narodowej, Zawody Strzeleckie, spotkanie z uczniami z LO oraz z Herzberg am Harz, spotkanie z 

przedsiębiorcami. Gratulacje dla Małgorzaty Makles, została odznaczona Medalem św. Jadwigi przez 

Metropolitę Wrocławskiego. Bardzo dużo działa dla całej społeczności. Odbył się Bieg Niepodległości, 

podziękowania dla służb, Ryszarda Wawra. Zachęcam do wspólnego składania kwiatów, wszyscy radni 

a nie tylko 5. To jest przykład dla małych. Został wybudowany chodnik w m. Szedziec, tak jak obiecano 

zostało dokonane. Materiał pozyskano z chodników przy ul. Wrocławskiej. Wyszło taniej. 

Podziękowania dla dyrektor Liceum Ogólnokształcącego Magdaleny Mielczarek oraz prof. Macieja 

Kostyka za zorganizowanie dwudziestolecia Teatru Adamus. We Wrocławiu odbył się kongres „Silny 

Samorząd Silne Państwo”. Po raz 7 odbył się ten panel dyskusyjny. Burmistrz skupiała dużo uwagi na 

Gminę Góra, udział brali między innymi Marszałek Województwa Dolnośląskiego, Wicewojewoda 

Dolnośląski, Prezydent Lubina. Pytania zadawała Agnieszka Gozdyra, debata była ciekawa. Burmistrz 

poruszyła temat obwodnicy, ambulatorium. Wicewojewoda zaproponował spotkanie w tych 

sprawach. Odbyła się rozmowa telefoniczna z byłym senatorem Jarosławem Obremskim, kandydatem 

na wojewodę dolnośląskiego dotyczyła ona między innymi budowy obwodnicy Góry. Marszałek 

prowadzi rozmowy bezpośrednio z ministrem o obwodnicy. Jest wprowadzany program „100 

obwodnic dla stu miast”, prawdopodobnie Góra dostanie się do tego programu. Obwodnica ma istotne 

znaczenie. Wystąpienie podczas kongresu było ostre, ale na tym polegają debaty. Rząd dużo robi, ale 

samorządy muszą podejmować trudne decyzje. Gmina musi dokładać między innymi do pensji dla 

nauczycieli, obsługi programu 500+. Zamiast 340 tys. zł gmina dostała 190 tys. zł, 150 tys. zł trzeba 

znaleźć w budżecie i dołożyć. Spadają dochody z PIT-u, kolejne 800 tys. zł trzeba znaleźć. Z jednej strony 

mieszkaniec dostanie większe wynagrodzenie ale z drugiej zapłacą wyższe podatki. Przez ostatnie 3 

lata nie podnoszono podatków. Negocjacje Rząd prowadzi ze związkami zawodowymi a nie z 

płatnikiem czyli samorządem. Zwiększają się koszty wynagrodzeń. Podziękowania dla Arkadiusza 

Gustawa Dyrektora Domu Kultury w Górze, za wspaniały koncert na cześć Zbigniewa Wodeckiego. 

Ogromna energia i pasja. Podziękowania dla Dyrektor Biblioteki Miejskiej Danuty Biernackiej za 

sprowadzanie do Góry wielu znamienitych gości. 11 grudnia odbędzie się spotkanie ze studentami 

Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu, spotkanie odbędzie się w Domu Kultury. Zobaczymy jak 

studenci widzą Górę. Drugostronne zasilanie jest w trakcie budowy, nie ma nadal decyzji 

środowiskowej. Opóźniana jest procedura przez nierzetelne wykonywanie obowiązków, przez niektóre 

gminy. Trwają prace nad przejmowaniem fragmentów działek oraz negocjacje z właścicielami.  

Bartłomiej Czyż zapytał o linię ciągłą na ul. Reymonta. Mieszkańcy pytają gdzie teraz mają parkować 

samochody. 

Burmistrz odpowiedziała, że między innymi w tej sprawie spotkała się z mieszkańcami ulicy. 

Mieszkańcy przygotowywali petycje. Jak pisze się program na dofinansowanie to trzeba spełniać pełne 

warunki, aby otrzymać większą liczbę punktów między innymi za bezpieczeństwo. Projektant nie 

przewidział progów zwalniających tylko linię ciągłą. Uznano, że linia jest zgodna z dokumentacją, w 

przyszłym roku pojawi się tam próg zwalniający zamiast linii ciągłych. Budowane jest aby ułatwiać 

mieszkańcom a nie utrudniać. Zamiast malowania linii będą budowane progi zwalniające.  

Bartłomiej Czyż zapytał o zapadniętą studzienkę przy ul. Konarskiego. Czy nie można tego poprawić? 

Burmistrz odpowiedziała, że zajmie się tym problemem.  

Krzysztof Witko poprosił o ustawienie znaku w Osetnie informującego o przepływającej rzece Barycz. 

Kolejna rzecz to składanie wieńców pod pomnikiem, delegacje składają kwiaty bez kwiatów. 

Burmistrz poinformowała, że wówczas delegacje składają znicze. Chodzi o złożenie hołdu skinieniem 

głowy. 
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Krzysztof Witko przed wyborami w Górze było wielu kandydatów, po wyborach kwiaty składane są w 

imieniu posłów. Dlaczego nie przyjadą tylko ktoś składa w ich imieniu.  

Ad. 6 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

Ad.7. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Góra. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 8 Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miasta 

i Gminy w Górze. 

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

Ad. 9 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry 
na rok 2019. 
 
Adam Chmiel zapytał o treść pisma Bartłomieja Czyża, czy można ją poznać. Dlaczego jest to kontrola 

kompleksowa a nie problemowa? 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu wnioskodawcę Bartłomieja Czyża.  

Bartłomiej Czyż przypomniał sytuację z odprawą dla byłej Dyrektor Domu Kultury w Górze. Dochodziły 

różne wiadomości o możliwych nieprawidłowościach. Po zmianie Dyrektora powinno się 

przeprowadzić kontrolę aby rozwiać wszystkie wątpliwości.  

Burmistrz poinformowała, że zawsze jak jest inicjatywa albo podejrzenie to należy przeprowadzić 

kontrolę. Nie należy się obawiać tego. Kontrola jest zasadna, jak jest domysł to dlaczego nie 

przeprowadzić kontroli? Będą wnioski, będzie wiadomo co kontynuować a co zmienić.  

Adam Chmiel jakie są przesłanki do kontroli? Chodzi wyłącznie o tą odprawę? 

Burmistrz odpowiedziała, że Radny Czyż jasno określił powody. Dochodzą informacje z różnych źródeł 

, które trzeba potwierdzić. Nie ma się czego obawiać.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 10 głosami za przy 2 przeciw. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z wieży byłego kościoła ewangelickiego w 

Czerninie. 

Przewodniczący poprosił Jacka Szczerbę Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego o przedstawienie opinii komisji.  

Jacek Szczerba poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Burmistrz poinformowała, że dokumentacja nie przewidywała oświetlenia wieży. Konserwator 

zabytków zasugerowała, że dobrze by było żeby ją podświetlić.  Pieniądze na paragrafie były, więc 

przedłużono termin realizacji aby wykonać to oświetlenie. Jest to istotne teraz póki stoi rusztowanie, 

później trzeba było by montować kolejny raz rusztowanie. Będzie również tablica informacyjna. 
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Oświetlenia nie ma w dokumentacji, powstanie jednak zgodnie z sugestią i podpisami konserwator 

zabytków.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 12 głosami za, jednogłośnie.  

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Bartłomiej Czyż stwierdził, że środki są zbliżone do tych z 2019 r. Czy są one wystarczające? 

Burmistrz odpowiedziała, że tak. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 12 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Góra. 

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 

Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 12 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 

Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie.  
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Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 12 głosami za, jednogłośnie.  

 

Ad. 14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz stawki za pojemnik o 

określonej pojemności. 

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 

Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Bartłomiej Czyż stwierdził, że obniżenie stawki o 1 zł osobom, które posiadają kompostownik to zbyt 

mało. Czy jest możliwość aby zwiększyć tą kwotę? 

Magdalena Głuszko powiedziała, że jest to nowa ulga, nie wiemy ile będzie osób, które kompostują. 

Gdy będziemy mieć dane ile osób korzysta z kompostownika będzie można pomyśleć o większej uldze.  

Do obrad dołączył Radny Henryk Drozdowski. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 
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Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie.  

Bartłomiej Czyż zapytał ile takich obiektów jest na terenie Gminy Góra. 

Burmistrz odpowiedziała, że są to domki w Ryczeniu, 29 sztuk.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 

Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie.  

Bartłomiej Czyż zapytał czy w kasie Urzędu jest terminal do płacenia kartą? 

Burmistrz odpowiedziała, że jest od kilku miesięcy. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie.  

 

Ad. 17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący poprosił Małgorzatę Makles Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  o przedstawienie opinii komisji. 

Małgorzata Makles poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 

jednogłośnie. 

Burmistrz poinformowała, że na komisji zgłoszono poprawkę do uchwały. W załączniku nr 1 w punkcie 

H usunięcie słowa „rok”, zostaje tylko „m3”.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania nad poprawką. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli poprawkę 13 głosami za, jednogłośnie. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad uchwałą wraz z poprawką. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 
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Ad. 18. Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Bartłomiej Czyż zapytał ile jest zarejestrowanych osób bezdomnych na terenie gminy oraz ile osób 

skorzystało z pomocy. 

Edyta Lisiecka poinformowała, że na ten moment w schronisku są 3 osoby. Nie jest prowadzona 

rejestracja osób bezdomnych, można domniemać, że jest 10 osób bezdomnych, które mieszkają u 

znajomych rodzin.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia – w Ośrodku Dziennego Pobytu Osób Starszych i Mieszkań Chronionych 

w Górze.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych  w Ośrodku Dziennego Pobytu Osób Starszych i Mieszkań 

Chronionych w Górze. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 
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Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 21. Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 22. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty targowej na 

terenie Gminy Góra na rok 2020. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 23. Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 2020. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Krzysztof Witko zapytał o wzrost stawki podatku na hektar. Nie jest przeciwny podwyżką. 

Burmistrz odpowiedziała, że proponowana stawka to 146,15 zł. Dawniej stawki były znacznie wyższe. 

Stawka będzie niższa od stawki maksymalnej o 0,86%. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 
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W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 24. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2019. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki, którą radni otrzymali. 

Bartłomiej Czyż zapytał o zwiększenie budżetu po stronie wydatków o kwotę 21 600 zł czy jest to 

przeznaczone na doświetlanie przejść dla pieszych? 

Burmistrz odpowiedziała, że w sprawie przejść dla pieszych prowadzone są negocjacje z Eneą. Musi 

powstać program funkcjonalno – użytkowy aby zrealizować to zadanie. Z końcem roku dochodzą 

faktury wyrównawcze, kwota 21 600 zł musi być zabezpieczone na tą fakturę. Procedury trwają w 

związku z doświetleniem.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli autopoprawkę 13 głosami za, jednogłośnie. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad całością uchwały wraz z autopoprawką. . 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę wraz z autopoprawką 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 25. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Bartłomiej Czyż zapytał o objaśnienia do WPF. Jest tam zapisane, że deficyt będzie na poziomie 12 700 

zł a w projekcie budżetu na 2020 rok deficyt jest wskazany jako 1 914 650,00. Z czego wynika ta 

rozbieżność? 

Marek Balowski odpowiedział, że dokument ten występuje dwukrotnie. Dziś jest jako uchwała 

obowiązująca, która ma wartości do 2032 rok. W związku z tym wartości aktualne i te na 2020 r. są 

zgoła inne, projekt został wysłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Uchwała na rok 2020 wygasza 

obecną uchwałę.  

Bartłomiej Czyż stwierdził, że nie wyjaśniło mu to dlaczego WPF jest wiarygodna i realistyczna, 

ponieważ ma różne wartości.  

Burmistrz zaproponowała, aby Radny spotkał się ze skarbnikiem po sesji aby wyjaśnić sobie to.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 
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Ad. 26. Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Adam Chmiel zapytał o koszt emisji obligacji. 

Marek Balowski odpowiedział, że według aktualnych stawek będzie to około 3%, przewidywany koszt 

2 mln 550 tys. zł. Do tej pory spłacaliśmy kredyty wcześniej, już wykupujemy obligacje z lat 

wcześniejszych dlatego ten koszt będzie na pewno niższy. 

Burmistrz powiedziała, że środki z inwestycji spływają dopiero po zakończeniu inwestycji. Czasem bywa 

to nawet pół roku po zakończeniu. W tym roku 2 mln spłaciliśmy wcześniej. Łącznie od stycznia 2019 

około 5 mln zł pozyskano z zewnątrz. Część projektów jest rozliczone lub częściowo rozliczone.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 27. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr IX/71/2019 Rady Miejskiej Góry z dnia 7 czerwca 

2019 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa oraz wynagrodzenia za inkaso.  

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 28. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Góra na lata 2019-2023. 

Przewodniczący poprosił Jacka Szczerbę Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego o przedstawienie opinii komisji.  

Jacek Szczerba poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 
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AD. 29. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie  lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, 

usytuowanych w granicach administracyjnych Gminy Góra.  

Rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 30. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania w mieście 

Góra. 

Przewodniczący poprosił Jacka Szczerbę Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego o przedstawienie opinii komisji.  

Jacek Szczerba poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 9 

głosami za. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 31. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na parkingu 

niestrzeżonym nie będącym drogą publiczną na terenie miasta Góra. 

Przewodniczący poprosił Jacka Szczerbę Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego o przedstawienie opinii komisji.  

Jacek Szczerba poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 32. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt w żłobku lub 

klubie dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego 

zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 
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Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 33. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o 

przedstawienie opinii komisji. 

Karol Kupiecki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił Macieja Liśkiewicza Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych  o przedstawienie opinii komisji. 

Maciej Liśkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie uchwałę 3 głosami za, 

jednogłośnie. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 34. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Góra, obręb Włodków Dolny. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 35. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Góra, obręb Jastrzębia. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 
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Ad. 36. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Góra, obręb Ligota. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 37. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Góra, obręb Witoszyce. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, jednogłośnie. 

 

Ad. 38. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Interpelacji oraz zapytania nie złożono.  

 

Ad.39. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji rozpoczęto realizację kolejnego punktu.  

 

Ad.40. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz poinformowała, że w Ośrodku Dziennego Pobytu Osób Starszych i Mieszkań Chronionych 

było studio filmowe z Warszawy. Ośrodek będzie występował w spocie promującym Fundusze 

Europejskie na Dolnym Śląsku. Panowie są zauroczeni ośrodkiem, gdyby była możliwość to cały spot 

poświęcili by Górze.  

Bartłomiej Czyż zapytał czy w urzędzie jest ktoś kto monitoruje stan lamp ulicznych. Między innymi 

przy ul. Starogórskiej w trzech miejscach lampy nie świecą – obok PZU, skrzyżowanie z ul. Targową oraz 

przy ul. Świerkowej. Podobna sytuacja jest na ul. Dąbrówki, przy 3 przejściach dla pieszych nie działa w 

sumie 5 lamp.  

Burmistrz odpowiedziała, że nie każdy pracownik chodzi nocą i patrzy. Zaraz poinformujemy firmę Enea 

o tym fakcie. Tylko nocą można stwierdzić to. Naczelnik Szendryk zapisał, zgłoszone będzie czekamy na 

realizację. Oświetlenie świąteczne wynegocjowano 30% bonifikaty. Wynegocjowano z Marszalkiem 

oraz z DSDiK dofinansowanie na ścieżkę do Klody Górowskiej. DSDIK wykupi grunty i podzieli działki, 

połowę marszałek sfinansuje a połowę Gmina Góra. Jeśli chodzi o przejścia dla pieszych to trwają 

zabiegi o montaż sygnalizacji świetlnej na przejściu przy policji. Komisja z DSDIK przyjedzie i sprawdzi 

czy jest to zasadne. Po sesji zostanie ogłoszony przetarg na budowę ronda. Zostanie fragment do 

zrobienia od ronda w stronę ul. Starogórskiej. Będą starania aby i ten fragment Marszałek wykonał. 

Zastanawiamy się nad dwiema kolejnymi inwestycjami tj. remont przedszkola na ul. Piastów  oraz 

budynku Urzędu Miasta i Gminy. Zwrócono się do Starosty Górowskiego z prośbą o wykonanie 

dokumentacji na remont budynku Starostwa aby zgrać dwa budynki kolorystycznie chociaż od strony 

frontowej.  

Krzysztof Witko zgłosił nie działające lampy na ul. Jagiellonów obok obelisku.  
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Leszek Szendryk poinformowała, że lampy zostały już zgłoszone, Enea ma 10 dni na naprawę. 

Krzysztof Witko chce się odnieść do sesji starostwa odnośnie ASF. Starosta nie zna się na problemie, 

przedstawił to jako katar a tak naprawdę jest to rak trzustki. Powiat się nie zajmuje problemem, jest to 

duży problem. W czerwcu br. odbyło się spotkanie z rolnikami. Wielkopolska bardzo dużo produkuje 

wieprzowiny. Nasi rolnicy są uzależnieni od wielkopolskich ferm.  

Burmistrz nie zgadza się z opinią sołtysa. Starosta bardzo dobrze zajmuje się tym problemem. Gdy były 

pierwsze informacje zebrał się sztab kryzysowy, byli lekarze weterynarii, myśliwi. Wdrożono 

procedury, poinformowano mieszkańców wsi. Następnego dnia Starosta uczestniczył w wojewódzkim 

sztabie zarządzania kryzysowego. Trzeba delikatnie postępować aby nie spowodować paniki. Burmistrz 

była na spotkaniu, wie jakie podjęto działania. Bardzo poważnie podchodzimy do tematu. 

Krzysztof Witko poinformował, że żółta strefa jest już w Niechlowie. Spotkanie w czerwcu było ważne, 

najwięcej było myśliwych i leśników. Tak nie może być, wielkopolska jest naszym młynem. Rolnicy 

dolnośląscy nie mogą żyć bez młynów wielkopolskich. Rentgena też nie będzie, najważniejsze, że 

będzie nowy samochód w starostwie. Wniosek do Kierownika Floriana Polowego aby nadać imię 

ośrodkowi rehabilitacji imię Ryszarda Górskiego bo to się jemu należy. Zrobił dużo dobra dla dzieci i 

dorosłych.  

Starosta Kazimierz Bogucki odpowiedział na zarzuty sołtysa. Sołtys nie był na spotkaniu a zarzuca coś. 

Spotkanie było zorganizowane tak jak powiedziała Pani Burmistrz, w trybie bardzo pilnym. W 

miejscowości Laskowa doszło do podejrzenia choroby u jednego z dzików. U sąsiadów w powiecie 

wschowskim doszło do kilku takich przypadków. Próbki od dzika z Laskowej trafiły do Puław do 

laboratorium, wyniki są negatywne. Powiat nie jest objęty strefą czerwoną, co nie znaczy, że nie 

powinniśmy uważać. Uzgodniono z włodarzami, nadleśnictwem, myśliwymi, lekarzami weterynarii. 

Mamy pełne zabezpieczenie, jest przygotowany nawet kontener. Codziennie jest telekonferencja z 

wojewódzkim sztabem zarządzania kryzysowego wojewody. Prośba o nie wywoływanie paniki. Służby 

są przygotowane. Sytuacja jest pod pełną kontrolą. Jeśli chodzi o rentgen, nie zna Pan trudności jakie 

się z tym wiążą. W przypadku gdy syndyk sprzeda budynki, aparat również został by sprzedany. 

Zdemontowane są przyłącza energetyczne, wymagało by to ponownego montażu przyłącza. Nikt nie 

potrafi określić, które przyłącze należy do tego budynku. Problem jest też z licznikiem. Rentgen będzie, 

starosta zrobi wszystko aby go uruchomić. Proszę nie tragizować, wszyscy tego oczekujemy. Jeśli chodzi 

o pobyt kandydatów na parlamentarzystów to tak już bywa, że przed wyborami kandydaci 

przyjeżdżają. Z reguły tak bywa, że w kampanii przyjeżdżają. Dochodzą sygnały o otwarciu biura 

poselskiego Lewicy. Zabiegamy aby tacy ludzie nas odwiedzali.  

Krzysztof Witko powiedział, że rozmawiali już 2 miesiące temu o tym liczniku. Pan Tutkalik 

przeszkadzał. Proszę przenieść rentgen w inne miejsce.  

Starosta odpowiedział, że właścicielem rentgenu jest syndyk.  

Krzysztof Witko zapytał po co licznik skoro rentgen nie jest nasz? 

Starosta odpowiedział, że czynią starania aby przejąć aparat rentgenowski. Usługi będzie wykonywa 

Nowy Szpital ze Wschowy, jeśli dostanie kontrakt. Aparat będzie nasz, ale kontrakt będzie miał Nowy 

Szpital. 

Krzysztof Witko zapytał czy można przejąć aparat bez licznika? 

Starosta odpowiedział, że właścicielem jest syndyk. Tylko on może zdecydować kto może to przejąć. 

Starosta zaprosił sołtysa na spotkanie do gabinetu.  
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Adam Chmiel poprosił o zwrócenie się do właściciela stawu na ul. Wrocławskiej aby naprawił 

ogrodzenie. Po drugie, prosi o przeprowadzenie inwentaryzacji dróg okolicznych wokół ulicy 

Wrocławskiej, ponieważ w ostatnio był tam bardzo duży ruch. Na jakim etapie są sprawy związane z 

Budżetem obywatelskim na rok 2019? 

Burmistrz poinformowała, że inwentaryzacja jest prowadzona. Jeśli chodzi o plac zabaw na ul. 

Sosnowej 2 grudnia wykonawca wchodzi na teren budowy, do 29 grudnia wykonawca ma czas na 

zakończenie zadania. W Ślubowie  umowy zostały podpisane, do 29 grudnia zadanie zostanie 

zrealizowane.  

Adam Chmiel złożył wniosek aby wykluczyć jego oraz Bartłomieja Czyża z prac komisji rewizyjnej w 

związku z kontrolą Domu Kultury w Górze.  

Bartłomiej Czyż cieszy się, że Radny Chmiel potwierdził iż ma przesłanki osobiste w sprawie kontroli 

Domu Kultury. Radny Czyż nie ma żadnych przesłanek, nie zna byłej Dyrektor osobiście. Jedynym 

powodem jest chęć wyjaśnienia wszystkiego dokładnie, nie rozumie propozycji aby wyłączyć go z 

kontroli.  Jest to absurd.  

Burmistrz powiedziała, że przepisy mówią jasno iż w przypadku powiązań rodzinnych jest wskazane 

wykluczenie z prac komisji. Nie ma przesłanek aby wykluczać kogoś z kontroli. Czego się obawiać, 

kontroluje się na podstawie dokumentów. Mecenas potwierdza, że nie ma przesłanek aby wyłączyć 

kogoś z kontroli bo złożył w tej sprawie wniosek.  

Ad. 41. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zakończono XIV sesję Rady Miejskiej Góry. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Prot. Mateusz Szuszkiewicz  

 


